
值得信賴的NCP-DB-6.10資訊＆資格考試中的領導者和
有效的NCP-DB-6.10熱門證照

PDFExamDumps 的 NCP-DB-6.10 考古題包括了PDF電子檔和軟體考題形式，全新的收錄了Nutanix 認證考試的所有
試題，並根據真實的考題變化而不斷變化，參考考試指南編訂，而且適合全球考生適用。該 NCP-DB-6.10 考古題
是考試原題的完美組合，覆蓋率95%以上，答案由多位專業資深講師原版破解得出，正確率100%。你還可以點擊
我們網站下載 NCP-DB-6.10 考古題的demo，你會明白這才是你想要的。

PDFExamDumps 考題大師的 NCP-DB-6.10 權威考試考古題軟體是 Nutanix 證照廠商的授權產品，NCP-DB-6.10 試題
都是考試原題的完美組合，覆蓋率95％以上，答案由多位專業資深講師原版破解得出，正確率100％。提供2種
Nutanix NCP-DB-6.10 考題大師版本供你選擇，分別是軟體版本 NCP-DB-6.10 考試考古題和PDF 格式 NCP-DB-6.10
考試考古題。

>> NCP-DB-6.10資訊  <<

NCP-DB-6.10熱門證照 & NCP-DB-6.10最新考古題

Nutanix NCP-DB-6.10 認證證書是很多IT人士夢寐以求的。Nutanix NCP-DB-6.10 認證考試是個檢驗IT專業知識和經
驗的認證考試，通過考試是需要豐富的IT知識和經驗。為了掌握這麼多知識，一般需要花費大量的時間和精力。
PDFExamDumps是個能幫你節約時間和精力的網站，能快速有效地幫助你補充Nutanix NCP-DB-6.10 認證考試的相
關知識。如果你對PDFExamDumps感興趣，你可以先在網上免費下載PDFExamDumps提供的部分關於Nutanix NCP-
DB-6.10 認證考試的練習題和答案作為嘗試。

最新的 Nutanix Certified Professional (NCP) NCP-DB-6.10 免費考試真題
(Q25-Q30):
問題  #25 
An administrator wants to view the information for all the roles and the number of users assigned to each of them What role must a
user belong to in order to view this information?

A. Database administrator
B. Database infrastructure administrator
C. Infrastructure administrator
D. Super Administrator

答案：D

解題說明：
To view information about all roles and the number of users assigned to each in NDB, the user must belong to the Super
Administrator role. This role provides full administrative privileges, including access to the "Users and Roles" section of the NDB
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GUI, where role assignments and user counts are visible. Lower-tier roles (e.g., Database Infrastructure Administrator, Database
Administrator, Infrastructure Administrator) have limited scopes and cannot access this comprehensive role/user overview.

問題  #26 
When doing an Era software upgrade for a Multi-Cluster enabled installation, which component is upgraded first?

A. Era Cluster Agent
B. Era Date Warehouse
C. Era Sewer
D. Database Server Agent

答案：A

解題說明：
According to the Nutanix Database Automation (NCP-DB) learning documents, when doing an Era software upgrade for a Multi-
Cluster enabled installation, the Era Cluster Agent is upgraded first. This is the first component in a Nutanix Environment Upgrade
cycle. The Era Cluster Agent is crucial for managing and monitoring the health of the Nutanix clusters. Please refer to the official
Nutanix documentation and training materials for more detailed information.

問題  #27 
How long is the default continuous recovery for the Gold SLA in Era Time Machine?

A. 60 days
B. 30 days
C. 90 days
D. 15 days

答案：B

解題說明：
The default continuous recovery for the Gold SLA in Era Time Machine is 30 days. This means that the system keeps a continuous
recovery point for the last 30 days, allowing you to restore your database to any point within this period.

問題  #28 
What is the minimum frequency in minutes configurable for NDB Log Catch-up operation?

A. 0
B. 1
C. 2
D. 3

答案：C

解題說明：
The minimum frequency configurable for the NDB Log Catch-up operation is 15 minutes. This setting determines how frequently the
log catch-up process runs, which is crucial for maintaining data integrity and ensuring up-to-date database states.

問題  #29 
How can HA drivers for a Database VM be upgraded?

A. LCM driver upgrade
B. Database software patching
C. One-click software upgrade
D. Database VM OS patching

答案：A



解題說明：
HA drivers are software components that enable high availability features for database VMs, such as failover, fencing, and heartbeat.
HA drivers can be upgraded using the Life Cycle Management (LCM) feature of Nutanix Prism. LCM can detect the available
updates for HA drivers and apply them to the database VMs in a non-disruptive manner. LCM can also perform health checks and
pre-upgrade validations to ensure the successful completion of the upgrade process. One-click software upgrade is a feature of
Nutanix Era that allows you to upgrade the Era software itself, not the HA drivers. Database VM OS patching is a feature of
Nutanix Era that allows you to patch the operating system of the database VMs, not the HA drivers. Database software patching is
a feature of Nutanix Era that allows you to patch the database software of the database VMs, not the HA drivers.

問題  #30
......

PDFExamDumps的資深專家團隊研究出了針對Nutanix NCP-DB-6.10考試的培訓教材。通過PDFExamDumps提供的教
材培訓和學習，通過Nutanix NCP-DB-6.10 認證考試將會很簡單。PDFExamDumps能100%保證你首次參加Nutanix
NCP-DB-6.10 認證考試就可以成功通過。我們給你提供的考試練習題和答案將在你考試的時候會出現。當你選擇
了我們的幫助，PDFExamDumps承諾給你一份準確而全面的考試資料，而且會給你提供一年的免費更新服務。

NCP-DB-6.10熱門證照 : https://www.pdfexamdumps.com/NCP-DB-6.10_valid-braindumps.html

我們提供的Nutanix NCP-DB-6.10考古題準確性高，品質好，是你想通過考試最好的選擇，也是你成功的保
障，Nutanix NCP-DB-6.10熱門證照 NCP-DB-6.10熱門證照認證考試，學習資料下載，考試認證題庫
_PDFExamDumps NCP-DB-6.10熱門證照，PDFExamDumps為Nutanix NCP-DB-6.10 認證考試準備的培訓包括Nutanix
NCP-DB-6.10認證考試的模擬測試題和當前考試題，幸運地是PDFExamDumps NCP-DB-6.10熱門證照提供了最可靠
的培訓工具，Nutanix NCP-DB-6.10資訊 你想得到更多的機會晉升嗎，很多考生現在都用PDFExamDumps NCP-DB-
6.10熱門證照 NCP-DB-6.10熱門證照考題作為參加NCP-DB-6.10 熱門證照考試最快捷，最信任的方式。

還沒通呢便鬧的天下皆知了,算了,由他們去說吧,我只要把掌院的事情做好了,便是他們再說什麽,也興不起什麽大浪
來,不過,有些事情,還是要麻煩諸位師兄啊，老頭嘴裏說出了壹串難懂的華國漢語，我們提供的Nutanix NCP-DB-
6.10考古題準確性高，品質好，是你想通過考試最好的選擇，也是你成功的保障。
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